
Skickat: den 17 november 2020 13:50
Till: Funktion Registrator, Bromma stadsdelsförvaltning <bromma@stockholm.se>
Ämne: Medborgarförslag; fler bra utomhus-basketplaner

Hej,

Det här är ett medborgarförslag till stadsdelsnämnden i Bromma. 

Det finns väldigt många aktiva basketspelare i Bromma. Inom Alvik basket som har Bromma 
som upptagningsområde finns ca 900 aktiva barn och ungdomar (källa: 
https://www.alvikbasket.nu/BarnochungdomiAlvik/
)
Lägg där till alla dom som varit aktiva eller är aktiva i andra klubbar, men bor i Bromma. 
Eller alla dom som bara tycker det är kul att spela basket. Trots detta finns inte så många bra 
utomhus-basketplaner i Bromma (om ens nån). Det behövs fler basketplaner utomhus som är 
av bra kvalitet med bra underlag och bra korgar. Vid Stora mossens IP skulle kunna vara ett 
bra ställe.

Alternativet är att rusta upp dom som redan finns men som är väldigt slitna. Sådana exempel 
finns på tex många skolgårdar, bla Äppelviksskolan, Ålstensskolan och Bromma gymnasium. 
Som referens för vad som avses med bra utomhus-basketplan, se tex basketplanen vid 
Aspuddens IP. Se bifogad bild.


